



Saint Joseph and Precious Blood Parishes *Paroisses Saint-Joseph et Précieux-Sang*

Rev. Marc Piché – pastor / curé
Rev. Mr. Rick Jarvis – deacon / diacre

OFFICE

18318 County Rd 2,
Cornwall, ON. K6H 5R5
Tel: 613.931.1424 - Fax: 613.931.2428

Web site: www.preciousbloodparish.ca

preciousblood@bell.net

OFFICE HOURS

Tuesday to Thursday
9am to 4pm

saintjoseph@bell.net

Bulletin of October 16 & 23, 2016 Feuillet du 16 et 23 octobre, 2016

Sacrament of Baptism

Kindly advise the pastor at least two months before the date of the celebration.

Sacrament of Marriage

The pastor would be please to meet those preparing for marriage one year before the marriage date. You must be registered and members of the parish.

Sacrament of Penance

Before the Eucharistic celebrations or by appointment at the rectory.

Our Sick

We are always pleased to bring Holy Communion to the sick, to the elderly unable to come to church. Contact the pastor or the deacon.

Sacrement du baptême

S'adresser au presbytère au moins 2 mois avant la date de la célébration.

Sacrement du mariage

Le curé sera heureux de rencontrer les futurs mariés 1 an avant leur mariage. Vous devez être enregistré et membre de la paroisse.

Sacrement de pénitence

Avant les célébrations eucharistiques ou sur rendez-vous au presbytère.

Nos malades

Nous sommes toujours heureux d'apporter la Sainte Communion aux malades ou aux vieillards retenus à la maison. Adressez-vous au curé ou le diacre.

29th SUNDAY IN ORDINARY TIME / 29^e DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE

SATURDAY, October 15th

16h00 (Lancaster) **Romeo Hurtubise** par Rita Hurtubise & famille
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, October 16th

9h00 (Glen Walter) **Christena Lapierre** by Jacques & Bernadette Lapierre
11h00 (Lancaster) **Mary MacDonald** by Pat & Melanie Murree



TUESDAY, October 18th

9h00 (Glen Walter) **Jean-Yves Bordeleau** par Joan Bordeleau

WEDNESDAY, October 19th

***9h30 (Chartwell Lancaster) For the intentions of Emmanuelle & Danielle** by Gilles Villeneuve

THURSDAY October 20th

9h00 (Glen Walter) **Robert Villemaire** par la succession

FRIDAY, October 21st

9h00 (Lancaster) **ADORATION**
9h30 (Lancaster) **Mary MacDonald** by Grace Cheeseman

30th SUNDAY IN ORDINARY TIME / 30^e DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE

SATURDAY, October 22nd

16h00 (Lancaster) **Margaret Millett** par **Faith & Aurele Lefebvre**
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, October 23rd

9h00 (Glen Walter) **Lauretta Prevost** by Bernadette & Jacques Lapierre
11h00 (Lancaster) **Poor Souls** by Paul & Heidi Oeggerli

TUESDAY, October 25th

9h00 (Glen Walter) **Jacqueline Dube** par P. Marc

WEDNESDAY, October 26th

9h00 (Lancaster) **Lorraine Prewer** by Valerie Beaupre

THURSDAY, October 27th

9h00 (Glen Walter) **Beatrice Massia** par F. Marc

FRIDAY, October 28th

9h00 (Lancaster) **ADORATION**
9h30 (Lancaster) **Armand Viau** by Louise Marleau



31st SUNDAY IN ORDINARY TIME / 31^e DIMANCHE DU TEMPS ORDINAIRE

SATURDAY, October 29th

16h00 (Lancaster) **Therese Bercier** par Yvon Bercier
17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

SUNDAY, October 30th

9h00 (Glen Walter) **Julien, Irene & Conrad Bougie** by Marcel & Aletha Bougie
11h00 (Lancaster) **Lorraine Prewer** by Louise Marleau



Precious Blood Parish in Glen Walter will be hosting their next **BINGO** on **Wednesday, October 26th, 2016** in the church hall starting at 7:00 pm. **EARLY BIRD GAMES** start at 6:20 pm. Over \$1200.00 to be won. **Hope to see you there!**

La Paroisse Précieux-Sang, de Glen Walter, planifie son prochain **BINGO** le **mercredi 26 octobre, 2016 à 19h00** dans la salle paroissiale. **«PARTIES ARRIVE-TÔT» à 18h20.** Plus de \$1200.00 à gagner. **Espérant vous voir des nôtres.**

The Catholic Women's League - St. Peter's Parish invite you to their Fall Luncheon on **Friday, October 21, 2016** from 11:00 am to 2:00pm. *Menu:* Soup, sandwiches, pies & beverages. White Elephant Table - Bake Table. Everyone Welcome! Cost: \$9.00 per person.

DÉJEUNER à la paroisse Précieux-Sang, GLEN WALTER



Les Chevaliers de Colomb Conseil 5068 Glen Walter, vous invitent à un déjeuner dans la Salle paroissiale, le **dimanche, 23 octobre, 2016** entre 9h30 et 12h30. Offrande libre.

BREAKFAST at Precious Blood Parish, GLEN WALTER



The Knights of Columbus Council 5068, invite you to a breakfast in the parish hall, on **Sunday, October 23rd, 2016**, from 9:30 am to 12:30 pm. Free will offering.

Père Cyrriaque Balla et les paroissien(ne)s de Notre-Dame-des-Anges de Moose Creek vous invitent à leur Souper Paroissial le **dimanche 16 octobre** de 16h à 19h30, à la salle communautaire de Roxborough, rue St-Polycarpe, Moose Creek. Adultes : 12,00\$; enfants de 6 à 12 ans : 5,00\$; enfants de moins de 6 ans : *gratuit* Menu : dinde et farce, canneberges, jambon, fèves au lard, pommes de terre, petits pains et beurre, légumes, salade de chou, tartes assorties, jus, thé, café. Repas pour emporter disponibles.

MESSE DE GUÉRISON - Dans le cadre des activités de l'année dédiée à la miséricorde, il y aura *messe de guérison* le **jeudi soir, 27 octobre 2016 à 19h30** en la paroisse Sainte-Croix à Cornwall et sera animée par Mgr Réjean Lebrun avec l'aide d'une chorale spéciale. Il y aura place pour de l'adoration, de la louange et les demandes de guérisons en présence du Très Saint Sacrement. Il y aura des prêtres pour le sacrement du Pardon. Cordiale invitation à tous ceux et celles qui se sentent interpellés par ce genre d'expérience hautement spirituelle et charismatique. Au sein d'une époque Marquée par bien des épreuves, nous ressentons ce besoin de miséricorde, de paix, de réconciliation et de pardon.

HEALING MASS - We are in the midst of a special year dedicated to mercy. A special *Healing Mass* (in french) will be offered at Holy Cross parish in Cornwall, on **Thursday, October 27, 2016 at 19h30** with Msgr. Réjean Lebrun presiding along with a special choir. There will be time and place for adoration, praise and requests for healing in the presence of The Most Blessed Sacrament, priests/confessors will be available. A cordial invitation to all who feel called to live this type of spiritual and charismatic experience. We live in difficult times marked with a lot of suffering. We need the graces of healing, peace, mercy and forgiveness.

St. Andrew's C.W.L. cordially invites you to their **Annual Harvest Bazaar** to be held on **Saturday, October 29th** from 11 am to 2 pm in the St. Andrews Parish Hall. Lunch: vegetable trays, sandwiches & desserts. Cost: adults \$6.00 / children 12 to 5, \$4.00 / under 5, free. Baked goods, crafts & candy tables, Quilt Raffle. **Everyone Welcome!**

MESE des Marguerites POUR LE CLERGÉ

Le Père Jean Muakadi, ainsi que les organisateurs du Programme **Adopter-un-Prêtre/Diacre, Séminariste**, vous invitent à une messe d'action de grâce pour 'le don du sacerdoce et du diaconat' dans notre milieu. Mgr Terrence Prendergast en sera le célébrant. Venez et manifestez votre appui et votre intérêt mercredi, le **19 octobre, à la Co-cathédrale de la Nativité, à 14h** suivie d'une réception au Centre Agora. (ascenseurs disponibles à l'église et à la salle.)

DAISY MASS FOR OUR CLERGY

Father Jean Muakadi, along with the organizers of the *Adopt-a-Priest/Deacon/Seminarian Program*, invite everyone to a Mass of Thanksgiving to celebrate 'the gift of the priesthood and diaconate' in our midst. Our celebrant will be Archbishop Terrence Prendergast. Come out and show your support on **Wednesday, October 19th at Nativity Co-Cathedral, at 2:00 p.m.**, followed by a Reception at the Agora Centre (elevators available at both the Church and hall.)

Father Éric Robichaud and the Parishioners of Saint Martin of Tours in Glen Robertson invite you to their *Harvest Supper* on **Sunday, October 30th, 2016**, from 3:30pm until 7:30pm at the Parish Hall. *Adults: \$15.00; Children from 6 to 12: \$6.00; under 6: FREE.* Menu: turkey, stuffing, cranberries, gravy, meatballs, mashed potatoes, carrots, turnips, coleslaw, rolls and butter, assorted pies, juice, tea & coffee. Takeout meals available.

Les fidèles des paroisses de la Ville de Cornwall et toutes les personnes qui le désirent, auront l'occasion de franchir la Porte sainte à la Paroisse Sainte-Croix (108, rue Anthony, Cornwall, ON) tous les derniers Mardis du mois, jusqu'au 25 octobre 2016.

Détails du programme:

Mardi 25 octobre - 19h00 : Catéchèse sur Marie, Mère de la Miséricorde (Diacre Marcel Aubé), suivie de la célébration eucharistique.

Dimanche 20 novembre - 10h00 : Messe solennelle à la paroisse Ste-Croix marquera la clôture du Jubilé de la Miséricorde.

Lors de chaque catéchèse, il y aura **des prêtres à notre disposition pour les confessions**. Pour les écoles (élémentaires et secondaires), les visites sont programmées de **13h00 à 14h30**, avec un enseignement adapté aux jeunes, les jours qui conviendront aux différentes classes.

K of C 11531 - St. Francis de Sales invite you to a 'Family Breakfast' on **Sunday, October 30th, 2016** from 8:30 a.m. to 12:00 pm. in the Parish Hall. Everyone welcome!

English and French Readers for mass are needed. If you are interested, please see Rick Jarvis



Nous avons besoin de lecteurs de messe (français et anglais), si vous êtes intéressé, s.v.p. voir Rick Jarvis

“WEEKLY TOOLS FOR SPIRITUAL GROWTH” *Practice mutual submission (Ephesians 5:21-33)*

Nous avons besoin des intentions de messe pour les deux paroisses. Vous pouvez faire dire une messe pour un membre de la famille décédé ou pour des intentions spécifiques, ou même pour un membre vivant de votre famille ... S'il vous plaît communiquer avec le bureau au 613-931-1424 ou remplir l'enveloppe brune situé à l'arrière de l'église.

We are in need of some mass intentions for both parishes and for priests that have retired. You can have a mass said for a deceased family member or for specific intentions or even for a living member of your family... Please contact the office at 613-931-1424 or fill out a brown envelope that is in the back of the church.

PATH OF HAPPINESS

Sometimes on the path of life we tend to go astray, With dark and hidden turnings it's clear we've lost our way. Then comes along a dear good friend who takes us by the hand, Along the path of happiness to a bright and hopeful land.

Jenny Chaplin